
 

   
Referat torsdag d.9/12-2021 kl. 17.30-18.30  
Lokale:  Fraværende: Lars J., Maren 

    

Punkter Ansvarlig Beskrivelse Tid Referat 

1. Protokol       

2. Siden sidst       
  
  

 
* Formand      

-Der har været en enkelt forældrehenvendelse fra en 
forældre fra 8. årgang, hvor en forælder ser udfordringer 
i matematik.  
-Thomas har haft et læserbrev i avisen omkring rengøring 
på skolen - da rengøringen er sendt i udbud.  

* Ledelse      

-De sidste par dage er det gået rigtig stærkt med de nye 
retningslinjer som vi skal have indført i næste uge. Vi 
afventer fortsat de retningslinjer som vi skal læne os op 
ad. Vores UC og MOF fortsætter som vanligt.   
-Vi er meget bekymret over elevernes sociale trivsel, 
både på den korte og lange bane - som effekt  
-Vores covidsmitte er faldet drastisk i denne uge - meget 
positivt.  
-Grundet langtidssygdom på en medarbejder, er der 
udfordringer omkring kvalificeret dækning af skemaet. Vi 
er generelt udfordret på voksne i huset, da de også er 
ramt af at være nære kontakter, smitte mv. Vi har derfor 
mange nye folk i huset for at få det til at køre. Vi har pt. 2 
langtidsfraværende med alvorlige sygdomme.  
-Vi er en opslået stilling, da Lene har opsagt sin stilling. 
Der er lavet om rokeringer internt i ledelsen, hvor Hanne 
Pia nu er konstitueret - derfor er der slået en 
afdelingslederstilling op nu, og vicerstilligen bliver slået 
op til sommer. Lars Nielsen vil gerne deltage i samtalerne 
- hvis det er muligt.  

*AMO/MED       

-Der har været MED møde, hvor der har været drøftet 
medarbejder fravær. Fraværet er stigende - men det 
ligger omkring 3,1 %. Det er uden covid hjemsendelserne 
af medarbejderne.  
-Der er også blevet gennemgået skolens APV, som der 
skal laves en handleplan på.  
-Der har været arbejdet med skolen actions cards.  

*Elevråd       

 -Der har ikke været afholdt elevrådsmøde.  
-Eleverne fortæller, at de var bekymret til sidst der var 
brandalarm, da varslingen lød forkert.  

* Andre  Alle     
  
  



 

   

3. Information om 
UC Lene   

-Der er fortsat støt stigende elevantal, som visiteres ind i 
kommunen. Pt. Har vi 58 elever indskrevet i vores UC 
-Der er 5 forskellige UC´er under vores fælles UC. De er 
gode til at samarbejde og støtte hinanden. Der ydes sags 
supervision og ekstern supervision efter behov.  

4.Budgetopfølg.  Jan/Charlotte   

 -Jan fortæller, at der bliver en tættere budgetopfølgning 
fra februar.  
-Lige nu er der penge nok - der er budgetlagt med at få 
midler overført, som er øremærket til næse regnskabsår.  

5. Trafik Ledelse/alle   -Rykkes til næste møde 

6. Skovkøkkenet 
Ledelsen/Han
ne    

7. Punkter til 
næste møde Alle   

-Første hjælp til alle - hvordan kan vi gøre det.  
-Skovkøkkenet 
-Trafik 
-Discoverrysystems (Paw) 
-8. årgang om problematikken i undervisningen og trivsel 

8. Eventuelt Alle Åben  

-Vi taler sammen om hvordan man kan støtte børnenes 
muligheder for at yde førstehjælp. Karina fortæller, at 
beredskabsstyrelsen måske kan bidrage til denne del. 
-Lærerteamet på 6. årgang er i tvivl om de må afholde 
morgenmad - anden social aktivitet. Det må de meget 
gerne.  

9. Personfølsomt   

Elevrepræs
entanter 
deltager 
ikke  

 
Nej 

 

 


